
Aan gemeente Gemert-Bakel 

Postbus 10.000 

5420 DA Gemert 

Bakel, 5 juni 2023 

Betreft: Aanvulling bij Zienswijze ontwerpbesluit bouwen 136 vakantiewoningen Grotel. 

Geacht gemeentebestuur, 

Op 1 mei 2023 heb ik een zienswijze ingediend over bovenstaand onderwerp, gedateerd 29 april 2023. 

Het betreft "Ontwerpbesluit voor het bouwen van 136 vakantiewoningen en het aanleggen van een 

park aan Grotel 7 TO01 tot en met 7 T136 (58133-2022) te Bakel." 

Ik wil hier nog een aanvulling op geven, vanwege een probleem dat onlangs ontdekt is. 

Overigens heb ik tot mijn verwondering nog geen reactie gehad van de gemeente op mijn zienswijze, 

behalve een geautomatiseerd ontvangstbericht. Wel heb ik d.d. 23 mei 2023 een reactie gehad over 

een ander onderwerp: "Bezwaar toestemming bouwen Centrale Voorziening aan Grotel 7". Het lijkt er 

dus op dat er iets is mis gegaan. 

In mijn zienswijze heb ik 5 punten van bezwaar genoemd: 

1. Strijdigheid met oorspronkelijke bestemmingsplan van 2014. 

2. Het bestemmingsplan van 2014 is verouderd. 

3. Gemanipuleerde verkeerstelling. 

4. De gemeente is ook verantwoordelijk voor wat hier gebeurt na 10 jaar. 

5. Stikstofbesluit Noord-Brabant. 

Ik wil hier nog een 6° punt aan toevoegen: 

6. Capaciteit elektriciteitsnet is niet voldoende voor 136 woningen met zonnepanelen en 

elektrische verwarming. 

Er komen steeds meer huizen en loodsen in onze buurt met zonnepanelen. Nu de zomer is begonnen, 

blijkt dat er al verschillende dagen zijn geweest waarop deze niet de opgewekte stroom konden 

terugleveren aan het net. Door al deze stroomleveranciers stijgt de netspanning. Ik heb al 

netspanningen gemeten van 244 / 245 Volt, terwijl 230 V de normale netspanning hoort te zijn. Bij een 

dergelijk hoge netspanning worden panelen automatisch afgeschakeld. 

Nu blijkt dat de capaciteit van het elektriciteitsnet nu al niet toereikend is, zal dit met 136 extra huizen 

met zonnepanelen (dat is bedoeling) al helemaal niet meer het geval zijn. Dit geldt voor de 

zomerperiode, echter in de winter is nog een groter capaciteitsprobleem te verwachten. Alle 136 

huizen zullen namelijk een elektrische verwarming met warmtepompen krijgen. 

Ik wil hier nog aan toevoegen, dat er in onze wijk al 2 keer een stroomstoring is geweest door een 

doorgebrande grondkabel, de laatste keer in mei 2022. 

Mijn conclusie is dat deze woningen niet gebouwd mogen worden, omdat zij teveel storingen zullen 

veroorzaken. Ik heb mijn gegevens nog niet overlegd aan de netbeheerder Enexis omdat ik nog steeds 

aan het meten ben. Deze woningen bouwen zonder een rapport van Enexis acht ik niet acceptabel. 

H hten 

  (geanonimiseerd)




